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__________________________________________________________________________    
 
 
Møtet gjaldt:  Årsmøte 2014  
     
Dato og tid:  Onsdag 26.02.2014 
 
Sted:   Klubbhuset Myra  
 
 
Tilstede:  Styret: 7  medl: 14 (14 lag)   ansatte:1  
 
Referent:  Berit K.Fossum   
__________________________________________________________________________ 
 

1. Åpning, godkjenning av innkalling 
Årsmøtet ble åpnet av leder Kolbjørn Hole. Det sittende styret ble 
presentert. Årsmøtet er gjort kjent gjennom vår egen hjemmeside, 
facebook,  foreldrekontaktmøte samt gjennom mail til alle 
foreldrekontakter og trenere. Sakspapirer er sendt ut til de som ønsket 
på forhånd, samt delt ut på Årsmøtet. 
 
Innkallingen ble enstemmig godkjent. 

 
2. Valg av ordstyrer, referent og to til å underskrive protokoll 

Ole Jørgen Ørsnes ble foreslått som møteleder:  enstemmig valgt 
Berit K.Fossum foreslått som referent:  enstemmig valgt 
Terje Myhr og Terje Haagensen ble foreslått og enstemmig valgt til å 
underskrive protokoll. 
 

3. Godkjenning av saksliste 
Ingen bemerkninger til sakslisten. 
 
Saksliste enstemmig godkjent 

 
4. Årsberetning 2013 

Leders kommentar ble lest av Kolbjørn Hole. 
De øvrige beretningene var lagt fram på møtet. 
Økonomirapport var skrevet av Arnt Solli og ble gjennomgått av 
Kolbjørn Hole 
Det vises forøvrig til årsberetningen. 
 
Det var ingen spørsmål til den samlede Årsrapporten, men det ble 
kommentert flg: 

• Stillingen til daglig leder ønskes å videreføres 
• Stegavik Håndballskole bestemt å ikke gjennomføres i 2014 
• Klart behov for tettere oppfølging av unge dommere i klubben 
• Treningsleir på Røros er trivelig. 

 
Årsberetning med kommentarer ble enstemmig godkjent. 
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5. Regnskap 2013 

Gjennomgang av deler av regnskapsrapport. Alle avvik var godt 
forklart, men det ble stilt spørsmål vedr  

• Nedbetaling av lån gitt til Elite. En avtale vil bli gjort med Elite 
iløpet av våren om forutsetningene for dette langsiktige lånet. 

• Ballrensemaskin i Plasthallen? Tr.heim kommune har ikke 
krevd noe rundt dette foreløpig og vi avventer utspill fra dem. 

• Hvordan er egenkapitalen tenkt brukt? Dette vil gjenspeiles bl a  
i budsjett 2014 

 
Regnskap ble enstemmig godkjent. 
 

 
 

6. Revisjonsberetning 2013 
Revisorrapport avgitt av DeLoitte ble lagt fram på møtet.  
 
Revisorberetning ble tatt til etteretning. 

 
 
 

7. Fastsettelse av aktivitetsavgift 
 

Styret foreslo ingen økning for 2014 utover det som ble vedtatt på 
Årsmøtet 2013 ( evt 10% økning) 
 
Styrets forslag om godkjenning fra Årsmøte om å kunne øke 
aktivitetsavgiften for 2015 med inntil 10% ble lagt fram 
 
Vedtak: 
Årsmøte godkjenner at styret kan øke aktivitetsavgift for 2015 ved 
behov. Behovet for dette er bygget på å øke inntektene for å dekke de 
nødvendige driftsutgifter. Økningen begrenses oppad til 10 % av 
sesongens totale aktivitetsavgift for den enkelte spiller.  
Summen vil i tillegg rundes oppover til nærmeste hundrede. 
 
Enstemmig vedtatt 
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8. Innkomne forslag 
a) Avsetting av midler i fond 
Styret i Strindheim Håndball foreslår at det avsettes kr 20.000 av 
overskudd 2013 (egenkapital) i et fond som benyttes til støtte til 
aktiviteter for spillere/familier med svak økonomi. 
 
Vedtak: 
Strindheim Håndball setter av kr 20.000 av overskudd 2013 i fond som 
benyttes til støtte til aktivitetsavgift/aktiviteter i regi av håndballavd for 
spillere/familier med svak økonomi. 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

 
b) Godtgjøring styreleder Strindheim Håndball 

 
Forslag:  
Vervet som leder av Strindheim Håndball godtgjøres med kr 2500,- pr 
måned tilsvarende kr 30.000 pr år fra 1.januar 2014. 
Det godtgjøres for kalenderår og utbetales med hele summen i 
desember.  
Godtgjøringen må skattlegges som lønn og det vil innbetales 
arbeidsgiveravgift av beløpet. Feriepenger er inkludert i beløpet. 
 
Vedtak: 
 
Vervet som styreleder i Strindheim Håndball godtgjøres med kr 30.000 
pr år fom 2014. 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

9. Budsjett 2014 
Budsjett gjennomgått. 
Det vises til kommentarer for budsjett som ligger ved papirene. 
 
Terje Myhr fremmet forslag om å øke posten innkjøp utstyr Plasthall 
med kroner 10.000,- til totalt kr 20.000,- 
 
Budsjett for 2014 ble enstemmig vedtatt med foreslått endring. 
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10.  Valg 
    

Funksjon Velges for 
antall år 

Forslag 

Leder 2 år Kolbjørn Hole 
Økonomiansvarlig 2 år Kristin Svee 
Styremedlem 2 år Kari Paulsen 
Styremedlem 2 år Elin Grønvold Aunet 
Styremedlem  2 år Bjørnar Gullbrekken 
Styremedlem 1 år Trude Bolstad 
Styremedlem,ungdomsrepresentant 1 år Marte Eirin Stenvaag 

Valgkomitè 1 år Styret 

Øvrige funksjoner  

Hovedlagets representant Kolbjørn Hole                     
Representant i styret til eliteavdeling Kolbjørn Hole 
  

 
 

Det var ingen andre forslag til valg og alle ble valgt ved 
akklamasjon. 

 
 
Øvrige styremedlemmer som ikke er på valg 
 

Sportslig leder  Anikken Ulvan 
Sportslig leder yngres Ole Jørgen Ørsnes 
Styremedlem,sponsor Geir Haugnæss 

 
 
 

11     Avslutning 
Kolbjørn Hole takket for innsatsen med en oppmerksomhet til Otto 
Paulsen som nå går ut av styret . 
Tove Avløs og Arnt Solli som ikke var tilstede vil også få sin takk og 
oppmerksomhet iløpet av kort tid. 
Til slutt rundet han av Årsmøtet med å takke alle for oppmøte og 
framholdt at det er gledelig at så mange møtte opp. 

 
 
 
                                    --------------------------                             ------------------------------ 

                          Terje Haagensen                                               Terje Myhr 
    Sign      sign  
     


